
作為你的真夥伴，我們十分重視你的生日大日子！

為讓您在這特別的日子加倍開心，我們誠意為您獻上生日尊享優惠。
閣下於生日優惠期間投保「意安心」，可尊享一年豁免保費優惠！
請即行動！盡享無憂精彩一生！

生日優惠之條款及細則 

1. 此生日優惠只適用於2014年12月1日至2015年11月30日期間，客戶在其生日月前兩個月及最長至其生日月後三個月內購買「意安心」保單（以保單申請日期
為準）及於投保申請書上填寫專屬的計劃編號PFLADDN6之申請。

2. 一年免付保費金額為第12 個保單年度的全年保費金額，並將於合資格保單之第12 個保單年度的保費將會被豁免。

3. 合資格保單必須於第12 個保單年度（全個保單年度）仍然生效及並無逾期保費，方可享有此優惠。

4. 在任何情況下，此優惠不得轉讓及不能兌換或贖回現金。

5. 第12 個保單年度所豁免之保費於第13 個保單年度或之後計算現金惠益時，亦會當作已繳保費而計算在內。

6. AIA 保留撤銷此優惠之權利及有權隨時更改此優惠的條款及細則而無須預先通知。如有任何爭議，AIA 保留最終決定權。 

「AIA」、「我們」或「本公司」是指友邦保險（國際）有限公司（於百慕達註冊成立之有限公司）。

生日優惠唯AIA客戶尊享

aia.com.hk

AIA Hong KongAIA Hong Kong

香港 澳門 登入(852) 2232 8888 (853) 8988 1822 aia.com.hk
請即聯絡您的財務策劃顧問或致電AIA客戶熱線瞭解詳情



As your real life partner, we always value your birthday!  

To let your birthday be filled with double happiness, we are pleased to 
present you the Exclusive Birthday Offer. If you apply for “Secure First” 
during the birthday promotion period, you can enjoy an exclusive one 
year premium waiver. Act now! Enjoy a worry-free life with full of 
enjoyment!

Terms and Conditions for the Birthday Offer: 

1. The Birthday Offer is only applicable from 1 December 2014 to 30 November 2015 to customers applying Secure First within 2 months before or not longer than 
3 months after their birthday months (based on the policy application date) and with the special plancode, “PFLADDN6” being stated on the application form.

2. The amount of one year premium waiver is the premium of the 12th policy year which will be waived on the 12th policy year.

3. Eligible policy must still be in-force (for the whole policy year) and no outstanding premium at the 12th policy year to enjoy the offer.

4. Premium waiver offered is non-transferable and cannot be exchanged or redeemed for cash under any circumstances.

5. The premium waived at the 12th policy year will be counted as premium paid for calculating the cash benefit at or after the 13th policy year.

6. AIA reserves the right to withdraw the offer and to change any terms and conditions of the offer without further notices. In the event of any disputes, AIA’s 
decision shall be final and conclusive.

“We”, “our”, “AIA” or “the Company” refers to AIA International Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability).

    

Exclusive Birthday Offer 
to AIA Customers

aia.com.hk

AIA Hong KongAIA Hong Kong

Please contact your financial planner or call AIA Customer Hotline for details
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